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Burgemeester Vos vindt het in de kern een goede gedachte van de raad om te zoeken naar een 

systeem waarin de burger centraal staat en wordt toegelaten tot het besluitvormingsproces. Hij 

is van mening dat de nu gekozen oplossing niet brengt wat men heeft beoogd. De wijze waarop 

nu wordt gewerkt is voor de burger juist verwarrend en schept onduidelijkheid. Burgers hebben 

moeite om te volgen op welk moment, een voor hen interessant onderwerp aan de orde komt en 

of dat dan in opiniërende zin of in besluitvormende zin is. Ook van het beoogde doel om een 

besparing te krijgen op het aantal vergaderuren is niet veel terecht gekomen. Raadsleden raken 

overwerkt door de lange vergaderingen op de donderdagavond waarbij naast oordeelsvormende 

en besluitvormende raadsvergaderingen vaak ook nog allerlei commissievergaderingen 

(auditcomitee, rekenkamer of presidium) plaatsvinden. 

De burgemeester, die dit proces beziet vanuit zijn positie als voorzitter van d e raad, pleit voor 

meer structuur en vastigheid voor de burger en voor meer rust en stabiliteit voor de raadsleden.  

Meteen geeft hij daarbij een mogelijke oplossing. In zijn opinie zou de raad moeten gaan 

vergaderen volgens een vast schema dat elke maand als volgt is opgebouwd: 

- In de eerste week van de maand, op donderdag uitsluitend een beeldvormende vergadering  

- In de tweede week van de maand, eveneens op donderdag uitsluitend een oordeelsvormende     

  vergadering 

- In de derde week van de maand, op donderdag de vergaderingen van presidium, werkgroep  

  bestuurlijke vernieuwing, auditcomitee, rekenkamer e.d.)  

- In de vierde week van de maand, op donderdag uitsluitend een besluitvormende vergadering.  

Mocht een maand ook een vijfde donderdag tellen, dan is die vrij te besteden; er worden dan 

geen vergaderingen belegd. 

Deze opzet biedt ook verslaggevende media als SLOS en schrijvende pers meer en 

gestructureerd kansen om de burger te informeren over de aan de orde zijnde onderwerpen. 

 

Met betrekking tot het systeem van beeldvormende vergaderingen zoals deze nu wordt 

gehanteerd merkt de burgemeester op dat naar zijn mening sprake is van een ongewenste 

vermenging van taken en bevoegdheden van de raad enerzijds en het college anderzijds.  

Nu is niet (altijd) duidelijk waar het initiatief ligt voor het houden van een beeldvormende 

vergadering en dientengevolge ook bij wie het zwaartepunt ligt van voorbereiding en 

procesbewaking. Hij stelt voor duidelijk aan te geven dat beeldvormende vergaderingen ofwel 

op initiatief van – en onder de regie van - het college worden georganiseerd, ofwel op initiatief – 

en onder de regie van - de raad. Dit biedt beide bestuursorganen op basis van hun specifieke 

bevoegdheden de mogelijkheid om zich vanuit hun positie een zo goed en breed mogelijk beeld 

te vormen van de ins en outs terzake het betreffende dossier en wat daarover leeft in de lokale 

samenleving.  
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